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Datum 26 mei 2014 
  
Namens fractie VLP 
  
Indiener Ilona Franssen en Gé Derks 
  
Vraag Tijdens de algemene beschouwingen vorig jaar heeft de VLP een motie 

ingediend omtrent Rustoord. Graag willen wij geïnformeerd worden over 
de actuele stand van zaken. 

  
Antwoord Zoals we u eerder bericht hebben heeft wethouder Smolenaars op 7 juli 

een bestuurlijk overleg met de directeur-bestuurder van de 
woningstichting, Karel Boonen, gehad. In dit overleg is ook het plan 
Rustoord besproken. Rustoord is voor een groot gedeelte leeg en om 
verloedering tegen te gaan heeft de corporatie toegezegd voor het einde 
van het jaar de drie blokken tussen "het vaticaan" en Bosdael te slopen + 
de daar tegenovergelegen 12 hat-woningen. Dit lukt alleen als de 
corporatie er in slaagt voor nog 3 bewoners in andere woonruimte te 
voorzien. Het gesloopte gebied wordt vervolgens ingezaaid. Verder 
maakt de corporatie gebruik van de leegstandswet om vrijkomende 
woningen toch te laten bewonen. De corporatie heeft nog steeds het plan 
om in 2016 te starten met de nieuwbouw."   
 

  
Portefeuillehouder* Jan Smolenaars 
  
Afhandeling* 10 juli 2014 
 

 

 

 

* in te vullen door de griffie 


